
 
 

Zápis z jednání Redakční rady Uhříněveského zpravodaje dne 11. 03. 2020 

Přítomni: všichni 

Omluven:  

 
1) Úvod 
Přivítání členů RR, schválení programu, administrativa. 
 
 
2) Distribuce 
Po dlouhé době se začaly objevovat jednotlivé podněty k distribuci UZ. Některé vznikají tím, že v jednotce 
bydlí dvě generace, ale dostanou je jeden časopis. Kameloti ale budou upozorněni, rozdělovník 
překontrolován, na maily bude odpovídáno.  
 
Upozornění na další etapu Vivus, která se nastěhovala. Náklad je na hraně. Při dalších nových obyvatelích 
bude třeba zvednout náklad. 
 
 
3) Zhodnocení časopisu 
Podoba je v podstatě ustálená, pozitivně hodnoceny poslední dvě čísla co do množství informací (32 stran), 
vyvážený obsah, v posledním čísle moc rozhovorů, na druhou stranu je to nejatraktivnější forma. Líbí se nové 
ilustrace, podpořena byla myšlenka karikatur. Pozitivně hodnocena rubrika „Drbna“ – určitě zachovat. 
 
 
4) Obsah příštích čísel 
Úvahy nad speciální titulní stranou letního dvojčísla k výročí 50 let existence UZ – první číslo vyšlo v roce 
1970. 
Sděleny témata z jednotlivých oblastí, které se do UZ připravují a plánují (rozpočet, participativní rozpočet, 
doprava, výměna šoupátek PVK, pravidla pro cyklisty, Život 90 rozhovor, strategický plán – souhrn, noví faráři 
+ Velikonoce. 
 
 
5) Různé 
Časopis přihlášen do soutěže Radniční listy roku. 
 

 
 
Termín příští řádné Redakční rady bude upřesněn. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: P. Vaňková 
Schválil: I. Krátký 
 
 
 
 


